

ملا **GULF**
الخليج **MILES**
للخدمات اللوجستية Logistics Services

ملا **GULF**
الخليج **MILES**
للخدمات اللوجستية Logistics Services



السجل التجاري : : 4030397151

الرقم الضريبي : 310038935500003



المسافة هي مجرد تفاصيل، نحن نهتم بالباقي
Distance is just a detail, we take care of the rest

نبذة عن أميال الخليج

مؤسسة أميال الخليج للخدمات اللوجستية بدأت عملها منذ عام 2020 وهي من إحدى المؤسسات الرائدة في مجال قطاع النقل والخدمات اللوجستية والتي تعمل على إنتشار خدماتها لتشمل جميع أنحاء مدن المملكة العربية السعودية ودول التعاون الخليجي ودول الشرق الأوسط وذلك من خلال أسطول نقل برى وفريق عمل يعمل على أعلى مستوى من الدقة والنظام والجودة

About Gulf Miles

Gulf Miles Logistics Services has started its work since 2020, and it is one of the leading institutions in the field of transportation and logistics services, which works to spread its services to include all cities of the Kingdom of Saudi Arabia, the Gulf countries and the Middle East countries, through a land transport fleet and a team working at the highest level of accuracy, system and quality.

كلمة رئيس مجلس الإدارة

يكمن سر نجاح إنطلاقه مؤسسة أميال الخليج للخدمات اللوجستية هو أننا نستمد طاقتنا من القيم والمبادئ التي نعمل على ترسيخها والإيمان بها ونضعها دائماً أمام أعيننا للعمل بها فنحن فريق عمل متكامل نسعى دائماً أن نقدم خدمات نقل لوجستية على أعلى جودة , وما يميزنا هو أن مؤسستنا يقودها شباب ذو خبرة تحت قيادة خبراء بالمجال لذلك نضمن لشركتنا أن عملهم معنا سيتم تحت خبرة وحكمة كبار الخبراء التنفيذيين وحماسة الشباب ونسعى دائماً إلى كسب ثقة عملائنا والإلتزام بعقودنا وتحمل المسؤولية تجاه ما يوكل إلينا من أعمال وودعماً من مؤسستنا لتنويع الاقتصاد المحلي , وإيماناً منا بأن الخدمات اللوجستية تمثل إحدى الركائز الأساسية لرؤية 2030 في تحويل المملكة إلى مركز لوجستي سريع في المنطقة

Chairman's speech

The secret of Gulf Miles Logistics Services success lies in the fact that we derive our energy from the values and principles that we work to consolidate and believe in, and we always put them before our eyes to work with them. We are an integrated work team that always strives to provide logistical transport services of the highest quality, and what distinguishes us is that our organization is led by experienced youth under the leadership of experts in the field, so we guarantee our partners that their work with us will be done under the experience and wisdom of senior executives and the enthusiasm of young people. We always strive to gain the trust of our customers, abide by our contracts, and take responsibility for the work entrusted to us. And in support of our institution to diversify the local economy, and our belief that logistics services represent one of the main pillars of Vision 2030 in transforming the Kingdom into a rapid logistics center in the region.

عايد بن زيد بن تايب المقاطي

Ayaid bin Zaid bin Taib Almaqati





رؤيتنا

أن نكون من أكبر المؤسسات اللوجستية في المملكة العربية السعودية والتي تلبى جميع متطلبات عملائها بأحسن جوده وبأفضل سعر وفقاً لمؤشرات السوق اللوجستي بالمملكة

Our Vision

To be one of the largest logistics companies in the Kingdom of Saudi Arabia that meets all the requirements of its customers with the best quality and the best price according to the indicators of the logistics market in the Kingdom



رسالتنا

تطوير بيئة العمل والاعتماد على التخطيط والتطوير لنعكس بها قيمنا بما يحقق أعلى عائد لنا ولشركائنا وتقديم قيمة مضافة لقطاع النقل والخدمات اللوجستية

Our Mission

Developing the work environment and relying on planning and development to reflect our values in order to achieve the highest return for us and our partners and to provide added value to the transport and logistics sector.



قيمنا

نستمد طاقتنا من القيم والمبادئ التي نعمل على ترسيخها والإيمان بها ونضعها دائماً أمام أعيننا للعمل بها

نسعى دائماً إلى الالتزام في وعودنا وتعاقبتنا مع العملاء كما نلتزم بالأنظمة والإجراءات المتفق عليها مع جميع الجهات التي نتعامل معها



نفخر بثقة عملائنا وجميع من يتعامل معنا مما يجعلنا نخوض أي عمل جديد وفق ما بنيناه من أسم في قطاع النقل الوجستيك



نؤمن دائماً بأن أساس عملنا هو تحمل المسؤولية تجاه عملائنا لكسب ثقتهم وأستمرار التعاون



نتميز عن غيرنا في سرعة التنفيذ وفي تقديم أفضل خدمة لوجستية بأفضل تكلفة للعميل



Our Values

We derive our energy from the values and principles that we work to consolidate and believe in, and we always put them before our eyes to act upon them.



We are proud of the trust of our customers and everyone who deals with us, which makes us engage in any new business according to the name we have built in the logistics transport sector.



We always strive to abide by our promises and contracts with customers, and we adhere to the regulations and procedures agreed upon with all the parties we deal with



We always believe that the basis of our work is taking responsibility towards our customers to gain their trust and continued cooperation



We are distinguished from others in the speed of implementation and in providing the best logistical service at the best cost to the customer





خدمتنا

نحرص أن نوفر لك كل الخدمات في مكان واحد، حيث تجد نشاطنا الأساسي هو خدمات النقل البري بين المدن الداخلية في المملكة العربية السعودية، والمتمثل في نقل البضائع بين المدن بعضها البعض، وبين موانئ المملكة، كذلك خدمة النقل الدولي إلى دول التعاون الخليجي والشرق الأوسط

Our Services

We are keen to provide you with all services in one place, where you will find our main activity is land transport services between the internal cities in the Kingdom of Saudi Arabia, which is represented in the transportation of goods between cities to each other, and between the ports of the Kingdom, as well as international transport service to the countries of the Gulf Cooperation Council and the Middle East



أنواع سيارات النقل البري لدينا
Land transport vehicles



01

التريلات بجميع أنواعها

ستارة و سطحة وجوانب ألماني

Trailers of all types

Curtain, flatbed and German sides



02

اللورى بجميع أنواعها

صندوق وشبك

Lorries of all types

Box and net



03

الدينات بجميع أنواعها

صندوق و شبك

Small trucks

Box and net



04

البرادات بجميع أنواعها

Coolers of all types



05

اللوابد بجميع أنواعها

لنقل المعدات الثقيلة والألات

Lowbed of all types

transporting heavy
equipment and machinery



أنواع الحمولات البرية Types of land payloads

المواد الكيماوية والأدوية
Chemicals and medicines

مواد البناء والمعدات
Building materials and equipment



مواد غذائية الجافة
والمبردة والمجمدة

Dry, refrigerated
and frozen food



مواد سائلة
liquid materials



مواد صلبة
زجاج - بلاستيك - حديد - الألمنيوم
Solid materials
(glass, plastic, iron and aluminium)

نقوم بتحميل الأوزان النظامية حسب قواعد وزارة النقل

we load all materials and goods allowed to be transported in
accordance with the rules of the Ministry of Transport



شركائنا في النجاح

نحرص أن نوفر لك كل الخدمات في مكان واحد، حيث تجد نشاطنا الأساسي هو خدمات النقل البري بين المدن الداخلية في المملكة العربية السعودية، والمتمثل في نقل البضائع بين المدن بعضها البعض، وبين موانئ المملكة، كذلك خدمة النقل الدولي إلي دول التعاون الخليجي والشرق الأوسط


Success Partners

We are proud of our ability to form successful partnerships to move forward towards greater successes and keep pace with development to provide the best services with high professionalism.





 www.Gulf-Miles.com  Abdullah bin Muammar Al-Taimi St. - Al-Jawhara Dis. - Al-Rajhi Building. - Jeddah - Kingdom of Saudi Arabia.

 info@Gulf-Miles.com شارع عبدالله بن معمر التيمى - حي الجوهرة - عمارة الراجحي - جدة

 0 5 0 7 6 0 8 6 2 6 - 0 5 3 5 5 1 9 1 9 8 - 0 5 5 3 4 4 3 4 3 4

 Account Number at SNB: **39600000399302**

International Account Number: **SA3110000039600000399302**

